
Referat: Bestyrelsesmøde i Strib Børnehus  

Bulderby den 24.8.2021 

Tilstede: Anne, Anita, Lola, Troels, Christina, Anne, Stine, Tine 

 

1. Referat fra seneste møde godkendt. 

2. Velkommen i bestyrelsen til Anita og Tine.  

Præsentationsrunde. 

3. Nyt fra Anne 

a. Legeplads i Kastanieborgen er færdig på nær enkelte detaljer. 

b. Der er udviklet ny aldersinddelt organisering med mellemgruppe- og 

storegruppe på nogle dage: 1 ugentlig kastaniedag og årligt kastanieløb i uge 41 

i Kastanieborgen og 3 ugentlige storgruppe dage i Bulderby.  

c. Med to nye ansættelser i  Kastanieborgens børnehavegruppe, er der nu et godt 

hold, som glæder sig til at arbejde sammen. 

d. Der er ansat to medarbejdere til køkkenerne. Maden får ros. 

Køkkenet i Bulderby udvides, så der på sigt produceres mad i begge afdelinger.  

e. I Bulderby er Søren kommet tilbage, og der er modtaget nye børn. 

f. Bestyrelsen fik en rundvisning i det nye vuggestuebyggeri i Bulderby, som tages 

i brug den 30.8.2021. 

g. Alt i alt en tid med meget nyt, og derfor vil fokus i den kommende tid være på 

stabilitet for både børn og personale. 

4. Oplæg om at sidde i bestyrelsen v/ Anne udsendes på skrift, og punktet drøftes på 

næste møde. 

Dialog/evaluering af den pædagogiske læreplan for Strib Børnehus 

Forældrenes feedback: 

a. Positivt at hverdagen kan genkendes i teksten. Det er ikke bare tomme ord. Der 

er detaljer, og det er tydeligt, at det handler om vores børnehus. 

b. Dannelse mod verdensborger er fint beskrevet med gode pædagogiske 

overvejelser. Herunder hvordan børnene inddrages i demokratisk stillingtagen. 

c. I dagligheden er der mulighed for at børnene tager initiativ. Vi talte om begrebet 

agenthed. 

d. Gode beskrivelser af selvhjulpenhed. 

e. Rart at der står, at der er plads til at blive beskidt. 

f. Vi havde en dialog om de ting, børnene tør – fx klatre højt op – og hvad det 

giver, når de får lov hhv. begrænses. 

5. Nyt fra formanden/bestyrelsesmedlemmerne 

 

Input til kommende forældremøde 

a. Hvad forældrene kan bruge bestyrelsen til. 

b. Styrkelse af kommunikation mellem institution og forældre: 

i. Øget mulighed for den korte dialog af og til face to face. I den analoge 

kommunikation (vs. den digitale) er der mulighed for forældrene for at 



spørge ind, få den faglig forklaring og ikke mindst bidrage til samarbejdet 

om børnene. 

ii. Bestyrelsen ønsker info om, hvad der er sket i dagligdagen i institutionen. 

iii. Kan der være brug for metakommunikation om hvordan vi opnår denne 

styrkelse – altså hvordan forældre og medarbejdere kan kommunikere, 

så det passer ind i rytmen i institutionen m.v.? 

iv. Vi arbejde videre med punktet –vi talte om kendt telefontid, m.m. 

6. Økonomi 

Anne, Claus og Anne deltager i kommunalt infomøde om kommunens budget 2022, 

som børnehuset kan indsende høringssvar til. 

7. Nyt fra husene 

Anne (forælder) og Christina arbejder på fotografering en lørdag. 

Se i øvrigt pkt. 4. 

8. Evt. 

Intet 


